
 
 

Schriftelijke vraag1: 
 
Vraagnummer:  S-679 (2024-018093) 

 
Datum indiening: 18-03-2024 

 
Onderwerp:  Voortgang Bouw Rijzenburg 
 
Naam indiener: José Rouwenhorst 

 
 
Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders, 

 
Inleiding/Aanleiding: 

De Raad heeft eerder ingestemd met bouwplan Rijzenburg in Elst. De woningen zijn 
verkocht en de bewoners die in bij project van de Schuurwoningen wonen, hebben allemaal 
hun intrek genomen. Ook in de ‘oude’ boerderij worden een aantal woningen gerealiseerd. 
Ook deze ‘zouden verkocht’ zijn. Echter is de oude boerderij wel volledig ‘gestript maar er 
lijkt verder geen enkele bouwactiviteit te starten. Zowel huidige bewoners als omwonenden 
vragen zich af waarom hier geen voortgang is. Er is immers woningnood en de huizen 
zouden ook verkocht zijn. 
 
Onze vragen. 

  
1. Is het college op de hoogte van het feit dat er nog steeds niet gestart is met de bouw van de 

nieuwe woningen in de ‘oude’ boerderij? 

2. Weet u wat de oorzaak is van het feit dat de bouw van deze woningen nog steeds niet gestart 

is?  

a. Zo nee, wilt u hier dan navraag over doen bij de projectontwikkelaar? 

b. Zo ja, vindt u dan ook niet dat in deze tijden van woningnood de bouw zo snel 

mogelijk gerealiseerd moet worden? 

3. Wat gaat u doen om te zorgen dat deze woningen toch zo snel mogelijk beschikbaar komen 

(voor de kopers)? 

 
Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven, 
 
Ondertekening: 
 
José Rouwenhorst, VVD 

 
1 Middels schriftelijke vragen kan een raadslid het college of de burgemeester om inlichtingen vragen. Deze 

inlichtingen kunnen zowel geagendeerde als niet geagendeerde punten betreffen. De gebruikelijke termijn om de 

vragen te beantwoorden is 30 dagen. 

Schriftelijke vragen worden schriftelijk ingediend bij de voorzitter (en griffier) van de raad. Deze zorgt voor 

verzending naar de portefeuillehouder en verspreiding van het antwoord van de portefeuillehouder. 


